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V říjnu 2022 jsem se jako žákyně Střední zdravotnické školy ucházela o místo v projektu 

Erasmus+. Byla jsem naší školou vybrána a díky tomu jsem dostala možnost v květnu 2023 

odletět na měsíční stáž v Irsku.  

Stáž jsem absolvovala v hlavním městě Irska – Dublinu. Pracovala jsem v organizaci Tots & 

Co Creche, která se nacházela v blízkosti 

Beaumontské nemocnice. Jedná se o školku se 

zaměřením na Montessori vzdělávání, jejíž 

součástí jsou také jesle pro děti od 6 měsíců. 

Školka je dostupná pro děti od 6 měsíců do 6 let a 

děti jsou v ní rozdělené dle věkových kategorií na 

5 oddělení. Zvláštností této organizace je, že 

poskytuje také funkci školní družiny pro 

nedalekou základní školu. V každém oddělení se 

nachází 2 stálí učitelé a přibližný počet 

zaměstnanců je cca 20. Hlavní učitel se stará o chod oddělení, bezpečnost dětí a má také 

pravomoc používat aplikaci na kontaktování rodičů a vyplňování údajů o dětech. Vedlejší 

učitel pomáhá hlavnímu učiteli a tuto funkci jsem plnila já. Často jsem dětem pomáhala 

s převlékáním a přezouváním bot. Pokud bylo slunečno, bylo děti nutné namazat opalovacím 

krémem a dát jim pokrývku hlavy. Dohlížela jsem na jejich bezpečnost a zároveň pro ně 

vymýšlela různé zábavné aktivity. Také jsem měla na starost správnou hygienu rukou před a 

po jídle, připravovala jsem dětem jídlo a pití a po obědě dezinfikovala stoly. S dětmi jsem 

zpívala písničky, vyprávěla jim pohádky a říkanky a hrála s nimi hry. Pokud hlavní učitelka 

potřebovala pomoc, byla jsem vždy její pravou rukou a mohly jsme se na sebe vzájemně 

spolehnout.  

Moji kolegové byli Julita a Manuel - oba pochází ze Španělska. Pracovní atmosféra v našem 

oddělení byla velmi příjemná, s kolegy jsem si velmi rozuměla. Všichni na mě byli velice 

hodní, a proto si nemám na co stěžovat.  

Naučila jsem se efektivní komunikaci a také se setkala s opravdovým porozuměním. Na 

pracovišti bylo zapotřebí velké empatie a trpělivosti, neboť děti ještě nechápou věci tak 

rychle. Myslím, že stáž mi velmi otevřela oči, pokud se např. jedná o náročnost práce s dětmi 

a zároveň mě utvrdila v tom, čemu bych se chtěla jednou věnovat, s ohledem na moji budoucí 

profesi.  

Bydlela jsem v části Dublinu, která se nazývá Finglas a nachází se asi 4 kilometry od centra. 

Bydlela jsem se spolubydlící Eliškou v malém třípatrovém řadovém domku u jednoho 

staršího páru. Snídani jsme si každé ráno připravovaly samy podle toho, na co jsme zrovna 

měly chuť, a večeři nám vařila naše paní Kathleen. 



Každý den po práci jsme se snažily využít 

čas naplno. Podnikaly jsme výlety za krásami 

Dublinu a naprosto jsme si to užily. Trávily 

jsme čas nakupováním, poznáváním 

významných památek, anebo jsme si prostě 

jen tak sedly do parku a pozorovaly typickou 

zelenou barvu Irska.  

Program Erasmus+ mi poskytnul finanční 

pomoc, neboť jeho součástí byla peněžní 

podpora na pokrytí našich potřeb na stáži. 

Grant nám hradil ubytování, stravování a 

jízdné, takže o nás bylo velmi dobře postaráno.  

Před odjezdem na stáž nás ve škole čekala dlouhá příprava, abychom byli jazykově dobře 

připraveni. Scházeli jsme se několikrát do měsíce a dělali přípravu na anglický jazyk a 

zlepšení naší komunikace. Dále jsme měli možnost podstoupit informativní hodiny o daném 

městě, ve kterém jsme měli naši stáž realizovat. Hodiny mi určitě přinesly základní potřebné 

informace, které se mi později velmi hodily.  

Jsem moc ráda, že jsem měla možnost zúčastnit se erasmovské stáže, jelikož mě to v mnoha 

směrech posunulo.  Za ten měsíc jsme toho prožili opravdu hodně a máme mnoho příběhů na 

vyprávění. Lidé v Irsku jsou neskutečně milí a extrovertní, a proto se tu nemusíte bát samoty. 

Poslední den v práci pro mě byl velice dojemný, jelikož jsem si na děti a mé kolegy, teď už 

vlastně přátele, velmi zvykla. Julita mi řekla, že jsem jí i dětem velmi přirostla k srdci a že 

pokud budu mít zájem, mají pro mě prý nespočet práce a má pomoc se jim bude vždy hodit. 

Najít své místo v Irsku totiž není těžké a já proto mohu říci, že se sem budu v budoucnu velmi 

ráda vracet.  

 

 


